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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen segítségre számíthat a szombathelyi 
Markusovszky Kórház?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Hazánk  az  elmúlt  évek,  évtizedek  egyik  legveszélyesebb  ellenségével  küzd,  amit  úgy hívnak:
koronavírus. Minden kórházban heroikus küzdelmet folytatnak az egészségügy dolgozói, akik egyre
kimerültebbek, leterheltebbek, sokszor családtagjaiktól messze kötelesek feladataikat ellátni.

Vas megyében jelenleg:

- 318 igazolt fertőzött van Szombathelyen 

- közel 700-an vannak karanténban a szombathelyi járásban 

- 130 koronavírus-gyanús vagy Coviddal fertőzött beteget ápolnak a Markusovszky Kórházban 

- 17-en vannak lélegeztetőgépen 

- több mint 30 halott van a megyében 

A Markusovszky Kórház jelenleg betelt, nem képes új COVID-os betegeket fogadni, azokat más
intézményekbe vezénylik át, bízva abban, hogy ott fogadni tudják őket. Tovább nehezíti a kórház
helyzetét, hogy nem tud más, nem koronavírusos betegeket sem fogadni, mert több orvos hiányzik,
akiket korábban Győrbe vezényeltek át.

Kérdezem Tisztelt Miniszter Urat:

Mi indokolta a szombathelyi Markusovszky Kórházból a győri kórházba történő átvezényléseket,
miközben a szakemberek munkájára saját kórházukban is szükség volna? 

Felül kívánja-e a vizsgálni az átvezényléseket a minisztérium? 



Milyen segítséget kíván nyújtani a kormány a szombathelyi Markusovszky Kórház számára? 

Várom megtisztelő válaszát!

1


